
Ledersamling Taverna – Alvdal 8/11/17 

Tilstede: Alvdal, Tynset, Kvikne, Sollia, Os , Tolga, Folldal, Engerdal, Rendalen, Ringsaker og  alle fra 

styret.  

Sak 1) Info fra HSG.  

Sak 2) Hedmark Gjeterhundlag: Gjeterhundlaget har før vært en nemd. De lurer nå på om de skal bli 

gjeterhundnemd igjen.  Da er de ikke eget lag, men er ei nemd som er valgt av HSG.  

Innspill:  

- Kadaverhund i HGL. 

- Legge ut all info inne på NSG, ikke kun på face.  

- Hvorfor er det ikke flere medlemmer i HGL? HGL må bli mer synlige!  

- Kan HGL sende ut regninger igjen? Ikke bare sende ut et kontonummer. 

- Legge lista litt lavere på trening/kurs.  

- Et ønske med en litt roligere hund, gjerne en som kan gå godt med familien. En hund som er 

litt lettrent, ikke trenger å trene hver eneste dag.  

- En hund som ikke er god på sau kan gjerne også være dårlig familiehund og visa versa.  

- Hva med å få kjøpt en hund som har startet treningen på sau?  

- Kan «ferdigtrente» hunder legges ut på nettsiden vår? 

 

Sak 3) Værring 30 

Info: Magne Horten. 

- Altfor lite spel i ringen.  

- 110-120 gransket i år.  

- Solgt 40 dyr. Innmeldt 40 til slakt.  

- Kan de som ikke er datakyndige eller ikke har pc få hjelp til å kjøpe en elitevær? 

- Kan værringen sende ut en invitasjon til sauebønder før butikken er åpne, så den som vi kan 

ut å kikke litt? 

- For å starte i gang med et værholdslag må man være under en ring. Søke inn til NSG. Man må 

være minimum 3 produsenter og bruke minimum 3 værer. Man leier disse værene av ringen.  

- Avle på en mer holdbar sau enn vi har i dag. Færre lam. Lettere lamminger osv. Men dette tar 

tid! 

-  

 

Eventuelt 

- Kan vi se om vi får til en sms-ordning i HSG? 

- Heldagsmøte neste gang? Med fag/tema. Foredragsholder. Lederne må få med seg noe hjem 

etter disse møtene som de kan få dele med sine medlemmer.  

- Et ønske om å få søke om organisert beitebruk til litt senere? Gjerne 1/11.  

- Mer av grilling ved butikker til våren/sommer.  

-  

 


